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To:

Cc: IEEE @ rive. ni];IEEEEEE @ iv ni]
From:

Sent: Mon 9/28/2020 6:05:28 PM

Subject: RE: vragen vanuit de huisartsen

Received: Mon 9/28/2020 6:05:29 PM

Bedankt[ER
Uiteraard gaat de zorg voor.

Voor de kamervragen is er alleen een kort antwoord nodig per vraag maar als jij de boel hebt uitgezocht kunje
dat waarschijnlijk gemakkelijk geven.

Het stukje voor TK kan misschien een korte versie zijn van het stuk voor NHG zonder de details? Zou dat een optie zijn?
Soort van publiekssamenvatting van het NHG stukje?

Lukt dat?

Groet, [ERFS

51.1d

Misschien kom ik morgenmiddag wel naar het RIVM dan kunnen we nog even overleggen.
In de ochtend alleen webex bijeenkomsten dus dat doe ik thuis.

van: IEEE -JENNGivin o>
Datum: 28 september 2020 om 18:49:44 CEST

rivim.nl>

@rivmnb, CE ivi.
(@rivm.nl>

Onderwerp: RE: vragen vanut de husartsen

oi ED
Ik ben even verder gegaan met jouw aanzet, nog niet klaar, maar de patientenzorg bij het Amsterdam UMC

vandaag ging voor.

Ik zou de vraag van de NHG oppikken, er zit wel wat overlap in het soort vragen dat relevant kan zijn voor de

Tweede Kamer, wil je proberen dat we dat in én stukje opschrijven, of aparte stukjes? De NHG vroeg ook om wat

literatuuronderbouwing, ik weet niet of de kamer daar veel om geeft. Verder is ook nog een aantal Kamervragen
over diagnostiek, is dat weer een apart traject?

Groet,

From:

Sent: Monday, 28 September 2020 09:58:24 (UTC+01:00) Amsterdam, Berlin, Bern, Rome, Stockholm, Vienna

To: IDS-ddmicrobiolool

ce: IGEN,ECE
Subject: RE: vragen vanuit de huisartsen

1k heb een paar punten bij elkaar gezet met wat tekst uit een stukje over serologie dat gemakkelijk om te schrijven
is naar PCR denk ik.

Wie van jullie wil dit verder uitwerken?

Begrijp dat VWS het graag ook in een voortgangsbrief van a.s. vrijdag aan de TK wil melden. Enige haast is er dus
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wel.

Opzetje staat ook in de map Kerngroep op R.

Bedankt.

Groet, ERED

from: IEKECI
Sent: donderdag 24 september 2020 15:38

@rivm.nl>

Subject: RE: vragen vanuit de huisartsen

Zou idd fijn zijn als een van jullie 3-en dit op kan pakken.
Een vergelijkebare vraag komt nl uit Den Haag. Dan kunnen we hetzelfde A4-tje daar voor gebruiken

Sent: donderdag 24 september 2020 14:27

@rivm.nl>

@rivm.nl>; @rivm.nl>

Subject: vragen vanuit de huisartsen

Hoi,

Heeft iemand van jullie tijd om |EREY te beantwoorden?

Ik heb die website net ook ge-appt, komen meer vragen uit voort. Moeten we overwegen om een A4dtje op te stellen

die we aan communciatie kunne geven en uitsturen naar elk mailtje dat we hierover moeten beantwoorden?

IIE

Dubbel
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